
 

 

 

 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 24/02/2023 
 
Του:   Βιλιάρδου Βασίλειου, βουλευτή Επικρατείας  
 
ΠΡΟΣ :  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 

ΘΕΜΑ :  «Ανάγκη για αξιοκρατική αξιολόγηση όσων συμμετείχαν στον διαγωνισμό 
“1Γ/2022” προς κάλυψη θέσεων εργασίας στην ΑΑΔΕ» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ο γραπτός διαγωνισμός «1Γ/2022» για την πλήρωση 822 θέσεων μονίμου προσωπικού 

στην Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), αν και διεξήχθη, τελικά, προέκυψε 

άγονος, αφού παρέμειναν κενές 565 θέσεις λόγω μη επίτευξης της βαθμολογικής βάσης 

από τους διαγωνιζόμενους. Προς κάλυψη των ανωτέρω κενών θέσεων, επιχειρήθηκε μέσω 

μιας εκ των υστέρων προκύψασας σχετικής νομοθετικής διάταξης, το να υποχωρήσει η 

βαθμολογική βάση των εξεταζόμενων στις 40 μονάδες σε κάθε επιμέρους μάθημα και στις 

50 μονάδες, στην συνολική βαθμολογία για να καλυφθούν οι κενές θέσεις. Κατά την άποψη, 

όμως, έγκριτων συνταγματολόγων της χώρας, η συγκεκριμένη διάταξη είναι παράνομη και 

αντισυνταγματική, όπως προκύπτει από το άρθρο 103, παρ. 7, του Συντάγματος, το οποίο, 

ορίζει σαφώς προκαθορισμένα κριτήρια αξιολόγησης, εν προκειμένω βαθμολόγησης, όταν 

επιχειρούνται προσλήψεις δημοσίων υπαλλήλων με διαγωνισμό από Ανεξάρτητη Αρχή. Η 

ανοχή σε μια τέτοια διαχείριση αδικεί κατάφορα, τόσο τους συμμετέχοντες στον εν λόγω 

διαγωνισμό, όσο και εκείνους που δεν συμμετείχαν, επειδή θεώρησαν πώς η αρχική 

βαθμολογική βάση ήταν μη εφικτή, με βάση το γνωστικό τους επίπεδο.  

Προς αποφυγή, τόσο των πολυάριθμων προσφυγών όσων συμμετεχόντων ή μη στον 

ανωτέρω διαγωνισμό νιώθουν ότι αδικούνται εξ’ αιτίας της παραπάνω μη δίκαιης 

μεθόδευσης επαναξιολόγησης, προκαλείται η εύλογη απορία για τους λόγους που δεν 

τηρείται η απόλυτη σειρά κατάταξης σε μια λίστα ιεράρχησης, όπως προέκυψε από την 

βαθμολογία των εξεταζόμενων καθαυτή, πέραν από την επίτευξη της βαθμολογικής βάσης 

ή όχι. Με αυτόν τον τρόπο θα μπορούσε να εμπεδωθεί η αξιοκρατική μεταχείριση όλων 

όσων συμμετείχαν στον ανωτέρω διαγωνισμό και να μην εμπλακεί σε αντισυνταγματικές 

ακροβασίες το ελληνικό Δημόσιο, αποκαθιστώντας, έτσι, την τρωθείσα αξιοπιστία του σε 

όσους συμπολίτες μας διαγωνίστηκαν σχετικά.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να υιοθετήσετε την ιεράρχηση κατά σειρά βαθμολόγησης, ως μοναδικό κριτήριο 

διαμόρφωσης της λίστας διοριστέων στην ΑΑΔΕ, στα πλαίσια του ανωτέρω διαγωνισμού, 

χωρίς να ληφθεί υπόψη, το αν επιτυγχάνεται ή όχι η αρχικά ορισμένη βαθμολογική βάση, 

ώστε να μην προκύψουν ζητήματα αντισυνταγματικότητας στη μεταχείριση των ως άνω 

εξεταζόμενων; 

 
 
 
Ο ερωτών βουλευτής 
 
Βασίλειος Βιλιάρδος κατάθεση ) https://www.nantiareport.gr/thsn-den-peirazei-enas-mpatsos-ligoteros-

to-scholio-nosileyti-se-diagnostiki-kliniki-stin-anaggelia-thanatoy-astynomikoy/ 




